
IZ RAKOVE JELŠE

Dokončen odgovor
bo dala komisija

15. januarja so krajani Rakove jelše opra-
vili javno obravnavo osnutka zazidalnega
načrta za območje urejanja VSZ/11 — Ra-
kova jelša. Ob izjemno visoki udeležbi kra-
janov, se je v prostorih trnovske osnovne
šole odvijala večurna obravnava, na kateri
je predvsem izstopal dialog med predstavni-
koma — projektantoma obeh variant ureja-
nja kanalizacije v tem naselju. Ing. Maleiner

je na željo krajevne skupnosti Rakova jelša
pred tem časom izdelal projekt tako imeno-
vane gravitacijske kanalizacije, ki je tehno-
loško in po njegovih izračunih tudi ekonom-
sko sprejemljivejša, delovna organizacija
Vodovod-kanalizacija pa je izdelala in dehio
že preizkusila projekt tlačne kanalizacije, ki
je ob temeljiti in strokovno preverjeni nosil-
nosti barjanskih tal primernejša in po njiho-
vih izračunih tudi bistveno cenejša rešitev.

O tem, katera varianta je sprejemljivejša
je bilo v preteklosti že veliko izrečenega,
tako na številnih sestankih v KS kot tudi na
razgovorih s predstavniki občinskega izvrš-(
nega sveta in družbenopolitičnih organiza-

cij. Pred samo izdelavo osnutka tega zazidal-
nega načrta odločitev o primernosti ene in
druge variante ni bilo možno sprejeti in tako
je bila 16. junija lani na občinskem izvršnem
svetu sprejeta odločitev, da izdelovalec zazi-
dalnega načrta pri načrtovanju kanalizacije
upošteva oba projekta. Rečeno storjeno in
strokovni predlagatelj je to usmeritev tudi
upošteval. Občinski izvršni svet se ob posre-
dovanju tega načrta v javno obravnavo ni
opredelil do posamezne variante, vsled iz-
jemne specifičnosti barjanskih tal. Vsekakor
bo potrebno za dokončno odločitev in samo
presojo upoštevati mnenje strokovne komi-
sije. Imenoval jo je občinski izvršni svet in
s svoje strani imenoval v komisijo dr. Albina
Rakarja (FAGG Institut za komunalno go-
spodarstvo), dr. Mitjo Rismala (Institut za
sanitarno hidrotehnologijo) in prof. dr. Sta-
nislava Tedeschija (gradbena fakulteta Uni-
verze v Zagre,bu), KS Rakova jelša je ime-
novala prof. Evgena Petrešina (Tehniška fa-
kulteta Maribor), delovna organizacija Vo-
dovod-kanalizacija pa bo prav tako imeno-
vala svojega predstavnika. Naloga te komisi-
je je, da po javni obravnavi (javna razgrnitev
osnutka zazidalnega načrta bo zaključena
v teh dneh) strokovno prouči oba projekta
ob upoštevanju danih pripomb in predlogov
ter ju tudi ovrednoti.

Na že omenjeni obravnavi v sami krajevni
skupnosti se tudi krajani pravzaprav niso
mogli opredeliti za katerokoli od variant, saj
v množici strokovnih a tudi nasprotujočih si
argumentov krajani težko presodijo kaj je
boljše. Jasno pa je le to, da podpirajo vari-
anto, ki bo finančno in tehnično najbolj
sprejemljiva in razumeti je bilo, da bi to
lahko bila gravitacijska rešitev! Torej tudi
javna obravnava prepušča odločitev in pre-
sojo strokovni komisiji.


